
Výbor TJ Slovan, !ě: 00653896
Pec pod Sněžkou 230, 542 21 Pec pod Sněžkou

Zápis é.5t2o22 zjednání v,ýboru TJ, které se konalo dne 3í.í0.2022v í9:{5 na chatě Jelení
louky, ép.77 v Peci pod Sněžkou

1.

Přítomni: Sochorová, Chalupa, Cink, Karásek, Neuman, Bartschová, Berger (7 osob)

přítomní souhlasí, aby pan lng. Václav Vondra využil pozemky TJ Slovan Pec na Malé pláni pro

příjezd a odjezd vrtné soupravy a pomocných vozidel z hlavní komunikace k jeho budově RD ČP.

273, Jmenovaný pod budovou hodlá provádět vrty pro tepelné čerpadlo.
poslední faktura na opravu klubové vozidlo VW je vystavena na celkovou částku 25 tis. KČ.

opraveno bylo vše potřebné (bzdy, klimatizace, ,..). Přítomní se shodli, že již nyní, sroČním
pťedstihem je nutné poptávat pořízení nového klubového vozidla, tak aby bylo pořízeno před

prvním výjeŽdem dětí na podzimní ledovec 2023,Yariant Le několik - koupě (i na splátky) nového

vozidla, lioupe použitého vozidla, operativní leasing. Členové výboru upřednostňují vozidlo
s pohonem 4 x 4, konečné rozhodnutí však bude záležet na ceně. Honzové (Neuman a Karásek)
si rozdělí výrobce, resp. potenciální dodavatele, znaěek Ford, Toyota, VW, Fiat a provedou

průzkum trhu s nímž (možnosti, cenové relace, lhůty) následně seznámíčleny výboru.
irritomni souhlasí . pr,l"tim těchto nových členů ŤJ: Ondřej ŠtepaneX, Alena Šafářová, Tomáš
Piazza, Michal Kirnig a Benjamin Švamberk (vše kategorie přípravka).
Na hřišti přetrvává p}oblém s tréninkovou zdí, Blanka zaurguje splnění příslibu opravy (viz bod Č, 2

minulého jednání výboru).
přítomní se shodlÍ, že na postu předsedy výboru, tj. i předsedy celého spolku, není dŮvod

k provedenížádné změny, Blanka Sochorová byla všemi přítomnýmive své funkci potvzena.
Honza Neuman navrhuje sjednotit webové stránky TJ Loko a TJ Slovan, aby se poskytované

informace pro rodiče a děti, kteří stejně trénují a vše ostatní organizují_společně, sjednotily. Ze
strany TJ Loko jako samostatné organizace je toto asi neprůchodné. ClenŮm TJ Slovan bude

trenéry doporuěéno sledovat webové stránky mateřského klubu. Honza současně navrhuje na

stránky přidat možnost hlásit se na konkrétní trénink (stejně jako pomoc rodičŮ na závodech).
Tato možnost by byla zejména pro trenéry usnadněním jejich činnosti, stejně se ale nezabrání
absencím vzniklým z různých důvodů po přihlášení se na trénink touto elektronickou formou,

Honza projedná se sponzory možnost poskytnutí dalšího materiálního vybavení pro členskou
základnu od UA v roce2023.
přítomní souhlasí, aby Jitka Kovářová, která studuje ve Francii, hradila členský příspěvek za rok
2023 ve výši 2 tis. Kč. Jitka bude dál závodit za Slovan, ale jeho akcí se nijak neúčastní a nic od

něj také žádat nebude.
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